
پرسپولیس پول جذب مهاجم خارجی را ندارد!

نگرانی جدید قرمزها و؛  بیر شدید    کمردرد 
صحبت های اخیر رضا درویش درمورد فعالیت نقل و انتقالاتی 

باشگاه پرســـپولیس در تابستان جاری نشان داد که تعدادی 

از بازیکنـــان مدنظر یحیی گل محمدی در راســـتای تقویت 

تیمش جهت حضور موفق در لیگ قهرمانان جذب نشده اند. 

بازیکنانی نظیر ســـعید عزت اللهـــی، محمدرضا خالدآبادی و 

احمد نوراللهی که در این بین فقط عزت اللهی تکلیف خودش 

را برای فصل آینده مشـــخص نکرده و همچنان بازیکن باشگاه 

وایله به حســـاب می آیـــد و 6 ماه از قراردادش با این باشـــگاه 

باقی مانده است. نکته جالب توجه اینکه درویش در مصاحبه 

اخیر خود اشـــاره ای به حضور شهریار مغانلو در لیست خرید 

یحیی نکرد، از این جهت که نخواست با جوابیه جدید باشگاه 

سپاهان مواجه شود. با توجه به این صحبت های درویش باید 

گفت که سرخپوشان برخلاف فصل گذشته نتوانستند در فصل 

نقل و انتقالات خواسته های سرمربی تیم شان را تا الان برآورده 

سازند و این مساله ای نیست که گل محمدی بخواهد به سادگی 

از کنار آن عبور کند. 

پرسپولیس توان خرید مهاجم خارجی ندارد
یحیی گل محمدی برای اینکه تیمش در لیگ قهرمانان آســـیا 

مقابل تیم های پرستاره ازجمله تیم های عربستانی حرفی برای 

گفتن داشـــته باشد به دنبال این بوده و هست که یک مهاجم 

خارجی گران قیمت در تیمش داشته باشد. از این رو این مربی 

خواستار حداقل بودجه 1.5 میلیون دلاری برای خرید مهاجم 

شد که این مساله چندان با استقبال رضا درویش مواجه نشده 

اســـت. در همین راستا مدیرعامل پرسپولیس همه تلاش خود 

را کـــرد تا شـــهریار مغانلو را به خدمت بگیرد امـــا با چراغ قرمز 

ســـپاهانی ها مواجه شد. نکته جالب اینکه پرسپولیس در این 

مسیر هرگز به طور رسمی با باشگاه اصفهانی وارد مذاکره نشد؛ 

چراکه از موضع این باشگاه به خوبی مطلع بود. با شرایط موجود 

به نظر می آید حضور مغانلو در پرسپولیس منتفی است و درکنار 

این قضیه باشگاه پرسپولیس بودجه لازم را برای جذب مهاجم 

خارجی- با قیمتی که یحیی مدنظرش اســـت- ندارد. به خاطر 

همین مســـاله درویش در مصاحبه اخیرش صراحتا اعلام کرد 

که تیمش عبدی و زاهدی را در خط حمله دارد و نفراتی چون 

عمری، عالیشـــاه و امیری قابلیت بازی در خط حمله را دارند. 

با توجه به این مســـاله یحیی دو راه بیشتر پیش رو ندارد؛ یکی 

اینکه به داشتن مهاجمان فعلی تیمش بسنده کند یا به دنبال 

مهاجمـــی ارزان قیمت برای تیمش باشـــد. مهاجمی حدود 

500  هزار دلار که قراردادش بیشـــتر از سقف قرارداد باشگاه 

پرسپولیس نشود. 

کمر درد بیرانوند جدی است
علیرضا بیرانوند چندســـالی است که با مشکل کمر درد مواجه 

اســـت و این درد هر چند وقت یک بار عود می کند. در چنین 

شرایطی برای مدتی باید فقط فیزیوتراپی را در دستور کارش قرار 

دهد و از تمرینات سخت دوری کند. هم اکنون این مشکل برای 

بیـــرو پیش آمده و او باید چند هفته ای را به فیزیوتراپی بپردازد 

تا دردش آرام شـــود. دردی که ممکن است درطول فصل هم 

باز ســـراغ او بیاید. با توجه به همین مساله یحیی گل محمدی 

چاره  ای ندارد جز اینکه دروازه بانی هم سطح بیرو برای تیمش 

جذب کند تا اگر او مصدوم شد بابت خط دروازه نگرانی نداشته 

باشد. در زمان حضور بوژیدار رادوشویچ در پرسپولیس این تیم 

همیشه دو دروازه بان خوب در تیمش داشت اما داود فنایی با 

رادو به اختلاف خورد تا این بازیکن راهی کشورش شود و برای 

دریافت مطالباتش نیز به فیفا شـــکایت کند. جالب اینکه رادو 

برای این فصل هم با پرســـپولیس قرارداد داشـــت اما با وجود 

اینکه در این تیم حضور ندارد دســـتمزدش را دریافت می کند. 

از آنجا که احمد گوهری هم دروازه بان مطمئنی نشان نداده، 

یحیی بـــا جدایی قرضی او مخالفتی نکرده اســـت. از این رو 

گل محمدی در شرایط فعلی مجبور است دروازه بانی مطمئن 

برای تیمش اســـتخدام کند. با این شرایط باشگاه پرسپولیس 

باید مبلغی را جداگانه برای دروازه بان خارجی هزینه کند. شاید 

اگر پرسپولیس خالدآبادی را جذب می کرد، بودجه بیشتری را 

صرف خرید مهاجم خارجی می کرد اما با اضافه شدن دروازه بان 

خارجی به لیســـت خرید یحیـــی، درویش چاره ای ندارد که از 

بودجـــه خرید مهاجم کم کرده تا بتوانـــد گلر خارجی بگیرد. 

هرچند مدیرعامل سرخپوشان همچنان تاکید دارد که تیمش 

نیازی به مهاجم خارجی ندارد.

نگرانی درویش بابت کسر سهمیه
درویش در نیم فصل گذشته مخالف شدید جذب لئاندرو پریرا 

بود؛ چراکه اعتقاد داشت مهاجم به اندازه کافی در لیست دارند 

اما یحیی در آن مقطع حرفش را به کرسی نشاند و درنهایت در 

تابستان جاری خواهان کنار گذاشتن این مهاجم برزیلی شد. 

به خاطر همین مساله است که درویش الان تاکید به استفاده از 

مهاجمان داخلی دارد. مدیرعامل پرسپولیس اعتقاد دارد اگر 

قرار باشـــد مهاجم خارجی برای نیمکت تیم شان بگیرند فصل 

آینده از ســـهمیه خارجی شان کم خواهد شد. از این جهت که 

براســـاس قانون جدید چنانچه باشـــگاهی در فصل آینده در 

60 درصـــد از بازی های خود از نفرات خارجی اش اســـتفاده 

نکند، آن وقت برای فصل آینده از ســـهمیه های خارجی شان 

کسر خواهد شد. در چنین شرایطی اگر قرار باشد پرسپولیس 

یک گلر خارجی برای نیمکت تیمش بخرد، قدر مسلم سهمیه 

خارجی اش برای فصل آینده کم خواهد شد. 

اجبار برای خروج 2 بازیکن از لیست
یحیی گل محمدی برای اینکه مجبور نشـــود با جذب بازیکن 

جدید )با شـــرایط سنی بزرگسال( نام بازیکنی را از لیست 19 

نفره بزرگسال تیمش حذف کند از مدیریت باشگاهش خواسته 

که رســـما از سازمان لیگ بخواهند حداقل یک سهمیه به این 

لیســـت اضافه کنند. جالب توجه اینکه چند باشگاه همزمان و 

با هماهنگی قبلی چنین درخواستی را از سازمان لیگ داشتند 

که با خواسته آنها مخالفت شد. در این زمینه کارگروه مربوط به 

نقل و انتقالات فدراسیون فوتبال هم اخیرا جلسه ای را برگزار کرد 

و رســـما با خواسته این باشگاه ها مخالفتش را اعلام کرد. با این 

تفاســـیر اگر پرسپولیس با اصرار گل محمدی بخواهد مهاجم و 

دروازه بان خارجی جذب کند، آن وقت حتما باید دو بازیکنش را 

از لیست خارج کند. مگر اینکه بتواند بازیکن زیر 23 سال در این 

پست ها پیدا کند که بازیکنی با این شرایط سنی از نظر فنی بعید 

است بتواند خواسته های کادرفنی پرسپولیس را برآورده سازد.

لیدر معروف در نقش معاون
باشـــگاه پرســـپولیس در اقدامی عجیب در آغاز فصل نقل و 

انتقالات با محمـــد محمدی قطع همکاری کرد و فردی را هم 

جانشین او نکرد. برخلاف آنچه درویش در مصاحبه هایش اعلام 

کرد، محمدی نه به خاطر مشـــکلات شخصی استعفا داد و نه 

مذاکره ای بین او و مدیرعامل پرسپولیس برای ادامه همکاری 

انجام گرفت. اما جالب است بدانید که از زمان جدایی محمدی 

از پرســـپولیس یکی از لیدرهای معروف نزدیک به این باشگاه 

کارهای مربوط به او را انجام می دهد. همان لیدری که به دنبال 

اسپانسر برای برگزاری اردوی خارجی از کشور پرسپولیس بود 

که درنهایت موفق به انجام این ماموریت سپرده شـــده از سوی 

مدیرعامل نشد تا اردوی سرخپوشان هم لغو شود. این فرد در 

انتقال محمدرضا خالدآبادی از باشگاه هوادار به پرسپولیس هم 

تلاش هایی داشت که به نتیجه نرسید. درواقع یکی از عواملی 

که باعث شد باشگاه پرســـپولیس در تابستان جاری برخلاف 

سال گذشـــته نتواند در نقل و انتقالات عملکرد خوبی داشته 

باشد، مسائل این چنینی بود. 
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گفتوگو
سرپرست نقل و انتقالات سازمان لیگ در گفت وگو با »فرهیختگان«: 

هنوز تغییری در آیین نامه نداشته ایم

بادرخواستافزایشسهمیهبزرگسالان
مخالفتشد

فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ در اقدامی مشترک برای فصل جدید رقابت های 

لیـــگ برتر کارگروهی را تشـــکیل و آیین نامه های جدیدی را برای فصل نقل و 

انتقـــالات جاری وضع کردند. جالب اینکه دو عضو از این کار گروه ســـه نفره 

درحال حاضر مدیرعامل دو باشگاه لیگ برتری هستند. علی خطیر، هوشنگ 

نصیرزاده و منصور قنبرزاده که انتقاد های زیادی را متوجه خود بابت آیین نامه 

32 بندی تنظیم شده می بینند. یکی از بندهایی که خیلی از باشگاه ها پیرامون 

آن معترض بوده و هستند و بابت تجدیدنظر در آن به سازمان لیگ نامه زده اند، 

بحث کاهش سهمیه بزرگسالان از 20 به 19 بازیکن است. اینکه حالا نتیجه 

این درخواست با تغییراتی همراه خواهد شد یا نه، فرشید طاهری در گفت وگو 

با »فرهیختگان« به آن پاسخ می دهد: »باشگاه های زیادی در نامه ای به سازمان 

لیگ درخواست افزایش سهمیه بزرگسالان را داشتند که در این مورد اعضای 

کار گروه نشستی را برگزار کردند اما درنهایت به این نتیجه رسیدند که در این 

تابستان تغییری در سهمیه بزرگسالان باشگاه ها ایجاد نشود. به هرحال چون 

در کوران نقل و انتقالات هستیم، صلاح ندانستند که تغییری در سهمیه ایجاد 

شود اما شاید در سال آینده این اتفاق رخ دهد.« سعید آذری، مدیرعامل سابق 

باشـــگاه فولاد در توییتر خود به برخی تغییرات لحاظ شده در آیین نامه توسط 

برخی اعضای کارگروه فدراســـیون که اتفاقا خودشان مدیرعامل باشگاه لیگ 

برتری هستند، انتقادهای تندی داشته است. هرچند او در این زمینه در یک 

مناظره تلویزیونی با هوشنگ نصیرزاده نیز بحث مفصلی داشت. جالب اینکه 

در همین گیر و دار باشگاه تراکتور امیر حسین زاده را -که فصل پیش لژیونر بود- 

به خدمت گرفت و گفته می شود محمد نادری نیز در تمرینات تیم حضور دارد و 

به زودی قرارداد می بندد. دو بازیکنی که طبق آیین نامه جدید به عنوان سهمیه 

بازیکن خارجی حساب می شوند. با این تفاصیل باشگاه تراکتور درحال حاضر 

به غیر از این دو بازیکن نامبرده شـــجاع خلیل زاده، صفا هادی، الوارو خیمنز، 

ریکاردو آلوز و گوســـتاوو را در تمرینات خود دارد. این یعنی اینکه این باشگاه 

هم اکنون 6 به اضافه یک بازیکن خارجی به خدمت گرفته، درحالی که سهمیه 

هر باشگاهی 5 بر یک است. وقتی در این زمینه از طاهری سوال کردم، یادآور 

شد: »بله، در جریان خرید جدید تراکتور هستم که حسین زاده باشد. به هرحال 

تراکتور تعدادی بازیکن جذب کرده که در این بین بازیکنان ایرانی آن تیم سهمیه 

اروپایی و آسیایی به حساب می آیند و روی هم رفته نمی توانند بیشتر از 6 بازیکن 

جذب کنند. این باشگاه هنوز لیستی را به سازمان لیگ تحویل نداده و تا زمانی 

که اتفاقی رخ نداده نمی توانم چیزی در این زمینه بگویم. ضمن اینکه با وجود 

انتقادهای مطرح شده تا الان هیچ تغییری حتی جزئی در آیین نامه ارسالی به 

باشگاه ها ایجاد نشده و قوانین لازم الاجرا هستند.«

گزارش

تراکتور دیروز با رونمایی ناگهانی از امیرحسین حسین زاده 

رقبای خود را به شـــدت شوکه کرد. کسی انتظار نداشت 

ستاره جوان فوتبال ایران که در روزهای اخیر بارها نامش به 

استقلال لینک شده بود و هواداران آبی انتظار داشتند پس 

از یک فصل دوری دوباره او را با پیراهن تیم شان ببینند سر 

از تبریز دربیاورد. اما عصر دیروز رسانه رسمی تراکتور اعلام 

کرد این وینگر جوان که تنها یک فصل از لژیونر شـــدنش 

گذشـــته بود و به نظر می رسید قرار است در فوتبال اروپا 

پله های ترقـــی را یکی پس از دیگری طی کرده و به یکی 

از لژیونرهای موفق ما بدل شـــود، خیلی زود به لیگ برتر 

ایران برگشته است. 

حســـین زاده به لطف اعتماد فرهاد مجیدی به ستاره ای 

موفق در لیگ ایران بدل شـــد و نقشی مهم در قهرمانی 

آبی ها در لیگ بیست ویکم داشت. او که یک وینگر سرعتی 

و تکنیکی است در پایان فصل با دریافت پیشنهادی از تیم 

شارلروا بلژیک تصمیم گرفت در اوج جوانی راهی اروپا شود و 

امیدوار بود بتواند قدم در راهی بگذارد که پیش از این امثال 

مهدوی کیا، جهانبخش و آزمون رفته بودند اما درنهایت این 

اتفاق رخ نداد و او درحالی که در طول فصل گذشـــته 23 

بازی برای تیمش انجام داد که تنها در 12 مسابقه آن فیکس 

بود و 11 بار هم به عنوان بازیکن نیمکت نشین راهی زمین 

شد که در مجموع با 2 گل و 2 پاس گل و دریافت سه کارت 

زرد چندان نتوانست نمایشی درخشان داشته باشد. البته 

نباید فراموش کرد که او تنها 22 سال دارد و در نخستین 

سالی که وارد فوتبال سخت اروپا شده است نمی توان انتظار 

عجیب وغریبی از وی داشت. 

با این حال با شـــروع نقل وانتقالات تابستانی شایعاتی 

مبنی بر احتمال بازگشـــت او به فوتبـــال ایران به گوش 

می رســـید. درحالی که شاید بهتر بود تا او با ادامه حضور 

در همان تیم شـــارلروا یا تیمی بهتر در لیگ بلژیک برای 

پیشـــرفت تلاش کند. مدت ها هواداران استقلال اخبار 

مربوط به احتمال بازگشتش به این تیم را پیگیری می کردند 

اما شارلروا برای بازیکنی که همین یک سال پیش 250 هزار 

یورو خریده بود تگ قیمتی 800 هزار یورویی تعیین کرد تا 

کار برای مدیران آبی سخت شود. اگر چه درنهایت تخفیفی 

هم در این قیمت داده شـــد اما شرایط مالی استقلال که 

روزهای ســـختی را ســـپری می کند به قدری بد است که 

نتوانست از پس پرداخت رقم رضایتنامه او برآید و در اینجا 

بود که تراکتور وارد داستان شد و توانست با باشگاه بلژیکی 

برای خرید این بازیکن به توافق برسد. 

درحالی که همه نگاه ها در نقل وانتقالات تابستانی به تهران 

و اصفهان بود تا ببینند که کدامیک از سه تیم مدعی لیگ 

می توانند بمب بترکانند این تراکتور بود که تیمی در حد 

قهرمانی بســـت و به نظر می رسد سرخابی ها و همچنین 

سپاهان کار بسیار سختی برای رقابت با شاگردان پاکو خمز 

داشته باشند. البته طبق صحبت مدیرعامل این باشگاه 

ظاهرا هنوز نقل وانتقالات این تیم پرطرفدار تبریزی تمام 

نشـــده و حداقل یک مهاجم دیگر به لیست این تیم برای 

فصل بیست وسوم اضافه می شود. 

قوانینی که برای نقل و انتقالات نوشتیم نیاز به اصلاح دارد

نصیرزاده: اشتباه کردیم! 
تراکتور پیش از این خلیـــل زاده، خیمنز، آلوز، هادی و 

گوســـتاوو را به عنوان 5 سهمیه خارجی خود به خدمت 

گرفته بود. در چنین شرایطی باشگاه تراکتور برای ثبت 

قرارداد نـــادری که اتفاقا بدون ثبت قـــرارداد در دیدار 

دیـــروز این تیم برابر پیکان هـــم به میدان رفت چاره ای 

ندارد جز اینکه یکی از این بازیکنان را وارد لیســـت خود 

نکند یا اینکه آیین نامه جدید ســـازمان لیگ تغییر کند. 

جالب اینکه هوشنگ نصیرزاده به عنوان یکی از اعضای 

کارگروه فدراسیون فوتبال درباره بندهای این آیین نامه ها 

تصمیم می گیرد. در همین راستا نصیرزاده در گفت وگو 

با »فرهیختگان« اظهار داشت: »بله همین طور است و ما 

درحال حاضر یک نفر بیشتر از سهمیه خارجی بازیکن 

گرفته ایم. این مســـاله نشان می دهد که قوانین نیاز به 

اصلاح دارد. اینکه یک بازیکن ایرانی مثل محمد نادری 

که ملی پوش هم هســـت نتواند در کشور خودش بازی 

کند درحالی که کریس رونالدو در لیگ عربستان بازی 

می کند، خودش نشان می دهد که در قوانین وضع شده 

باید بازنگری شود. به خاطر همین مساله باید در آیین نامه 

بیاوریم که بازیکنانی ایرانی که فصل قبل لژیونر بودند در 

پایان فصل نقل وانتقالات می توانند به عنوان بازیکن آزاد 

با هر باشگاه ایرانی که تمایل داشتند قرارداد امضا کنند.«

وی در واکنش به این سوال که تغییر این آیین نامه فقط به 

سود باشگاه تراکتور است و چرا وقتی باشگاه پرسپولیس و 

دیگر باشگاه ها خواهان افزایش سهمیه بزرگسالان هستند 

با آن مخالفت می شود؟ یادآور شد: »یک موقع حتی عوامل 

ناسا هم بخواهند فضاپیمایی را به فضا بفرستند ممکن است 

این فضاپیما روی سکو منفجر شود. این یعنی اینکه اشتباه 

ممکن اســـت در هر جایی رخ دهد. الان هم من به عنوان 

یکی از اعضای کارگروه اعتراف می کنم که در بخش هایی 

از آیین نامه اشـــتباه داشـــته ایم و اتفاقا چون خودمان از 

مدیران اجرایی هستیم که این خودش یک مزیت است، 

موقع اجرای آنها متوجه شدیم که چه جاهایی اشتباهاتی 

رخ داده و نیاز به اصلاح دارد. تا پایان فصل نقل وانتقالات 

هنوز فرصت هست و کارگروه می تواند به اشتباهات رخ داده 

در آیین نامه رســـیدگی کند و این اتفـــاق هم رخ خواهد 

داد. الان همین کســـر سهمیه ای که در تعداد بازیکنان 

بزرگسال و سهمیه زیر 25 سال رخ داده باعث شده در پایان 

نقل وانتقالات 126 بازیکن بیرون بمانند که این خودش 

یک ایراد است و باید در آیین نامه اصلاح شود.«

مدیرعامل باشگاه تراکتور و عضو کارگروه فدراسیون فوتبال 

در پاسخ به این ســـوال که چرا در جلسه اخیر کارگروه با 

درخواست باشگاه ها مبنی بر افزایش سهمیه بزرگسالان 

موافقت نشد، تصریح کرد: »همان طور که گفتم آیین نامه 

نیاز به اصلاح دارد و حتما باید در نشستی در کارگروه در 

مورد موارد مختلف بحث و تصمیم گیری شود. اینکه بگوییم 

به هیچ عنوان نباید تغییری در آیین نامه لحاظ شود اشتباه 

است. کتاب آسمانی نیست که بگوییم هیچ ایرادی بر آن 

وارد نیست. قطعا باید با تغییراتی که در آیین نامه می دهیم 

فرصتی به جامانده ها داده شود تا بیرون نمانند. البته که 

در این راه هم باید ســـهمیه بزرگسالان باشگاه ها افزایش 

پیدا کند چون باید جا برای جذب بازیکن داشته باشند. 

نه در این مورد بلکه در بودجه باشگاه های لیگ یکی هم 

باید تجدیدنظر صورت گیرد. باشـــگاه های زیادی در این 

مورد اعتراض داشته اند. به طور مثال باشگاهی که از لیگ 

برتر به لیگ یک سقوط کرده نمی تواند همان تیم را با 35 

میلیارد تومان سقف قرارداد حفظ کند. تاکید می کنم که 

قوانین وقتی به اجرا درآمدند مشخص شد که چه ایراداتی 

دارند و حتما باید آن را برطرف کنیم.«

تراکتور با خریدهای جدیدش به یک مدعی جدی در لیگ 23 بدل شده است

پرشورها بمبی برای 

باشگاه پرسپولیس در تابستان با تعدادی از قدیمی های خود به شکل خوبی قطع همکاری نکرد و 

این مساله باعث شد بازیکنان و مربیان این تیم نسبت به این اتفاق از باشگاه شان حسابی دلخور 

شوند. رضا درویش در مصاحبه اخیرش جدایی برخی بازیکنان قدیمی از تیمش را قوانین جدید 

سازمان لیگ اعلام کرد، درحالی که ماجرا این نبود. جدایی سیامک نعمتی و کمال کامیابی نیا نه 

به لیست بزرگسالان باشگاه پرسپولیس ارتباط داشت و نه مسائل فنی. این دو بازیکن به همراه 

امید عالیشاه به خاطر اعتراض شدیدی که به مصوبه هیات مدیره باشگاه پرسپولیس مبنی بر کسر 

5 درصد قرارداد به خاطر حذف زودهنگام از جام حذفی داشـــتند، در لیست مازاد باشگاه شان 

قـــرار گرفتند. این نفرات در مقطعی که جام جهانـــی 2022 درحال برگزاری بود، تمرینات تیم 

خود را تحریم کردند و اجازه ندادند چند روز تمرینات تیم شـــان برگزار شـــود. اتفاقی که نه به 

مذاق درویش خوش آمد و نه یحیی گل محمدی. در همین راســـتا قرار شـــد آنها تابستان از تیم 

کنار گذاشته شوند. البته در این میان یحیی ابتدا در لیست تمدیدی ها نام عالیشاه را قرار نداد 

که در همان مقطع این خبر را رســـانه ای کردیم اما وقتی کانال های هواداری به شـــکل عجیبی 

از عالیشاه به خاطر گل آخرش به استقلال در فینال جام حذفی حمایت کردند، تصمیم بر این 

شـــد که قرارداد او تمدید شـــود. چه بسا جایگاه او هنوز در تیم خیلی مطمئن نیست. به هرحال 

یحیی مجبور اســـت برای جذب بازیکن جدید لیست بزرگسالانش را همچنان خلوت کند و در 

پست وینگر ترافیک زیاد است. 

پشت پرده کنار گذاشتن کاپیتان ها

حمیدرضا اسکندری
خبرنگارگروهورزش


